

Energiean wins Petroleum Economist Award for Energy Transition strategy



London, 12 December 2020 - Energiean plc (LSE: ENOG, TASE: ) ⲁⲗⲁⲗ is pleased to have been awarded Transition Economist Strategy of the Year (Independent) at the Petroleum Economists 2020 Awards Ceremony. Up against strong competition from a host of peers in the global independent E&P sector, the award which recognises an independent oil and gas company that has committed to an ambitious target and set out a robust plan for how it will achieve it, was attributed to Energiean by a panel of judges.

The award is a testament to the work of the Management team and the Company's workforce following Energiean's announcement last year to become a net zero company by 2050 and the actions taken to ensure we are able to meet our short, medium and long term targets as we progress towards this goal.

In order to receive the award, Energiean was judged to have satisfied several criteria including:

- Having a companywide strategy to lower emissions in compliance with Paris Agreement
- A strategy to decarbonise production from existing licences or refocus on lower carbon activities
- Committed capex to early stages of transition strategy
- Already achieved some reduction in emissions
- Provided transparency and facilitated external auditing
- Carved out a unique role in the energy transition

In addition to the Strategy of the Year award, Energiean was also Highly Commended for the Petroleum Economist's Contribution of the Year to CSR award. The business would like to congratulate all staff and contractors collectively involved in helping Energiean to receive industry recognition and we look

forward to continuing to work towards our strategy to develop a sustainable business helping to deliver a low carbon world.

## إنرجين تفوز بجائزة بيتروليوم إيكونوميست لاستراتيجية انتقال الطاقة

لندن، 12 ديسمبر 2020- يسر شركة إنرجين حصولها على جائزة أفضل استراتيجية انتقالية للعام (مستقل) في حفل توزيع جوائز بيتروليوم إيكونوميست لعام 2020. في مواجهة منافسة وقوية أمام مجموعة من النظراء في قطاع الاستكشاف والإنتاج العالمي المستقل ، تم منح الجائزة، التي تمنح لشركة نפט وغاز مستقلة التزمت بهدف طموح ووضعت خطة قوية لكيفية تحقيقه، إلي إنرجين من قبل لجنة من القضاة.

الجائزة هي شهادة على عمل فريق الإدارة والموظفون في الشركة بعد إعلان إنرجين العام الماضي أننا سنصبح شركة ذات صفر انبعاثات بحلول عام 2050 والإجراءات المتخذة لضمان قدرتنا على تحقيق أهدافنا قصيرة ومتوسطة وطويلة المدى أثناء تقدمنا نحو هذا الهدف.

من أجل الحصول على الجائزة ، تم الحكم على إنرجين أنها استوفت العديد من المعايير بما في ذلك:

- وجود استراتيجية على مستوى الشركة لخفض الانبعاثات بما يتوافق مع اتفاقية باريس
- استراتيجية لإزالة الكربون من التراخيص الحالية أو إعادة التركيز على الأنشطة منخفضة الكربون
- تخصيص نفقات الرأسمالية بالمراحل الأولى من استراتيجية الانتقال
- حققت بالفعل بعض التخفيض في الانبعاثات
- توفير الشفافية والمراجعة الخارجية الميسرة
- نحتت دورًا فريدًا في انتقال الطاقة

بالإضافة إلى جائزة إستراتيجية العام ، حازت إنرجين أيضًا على إشادة كبيرة من بيتروليوم إيكونوميست للعام من خلال الحصول على جائزة المسؤولية الاجتماعية للشركات. تود الشركة أن تهنيئ جميع الموظفين والمقاولين المشاركين بشكل جماعي في مساعدة إنرجين في الحصول على تقدير التميز وتطلع إلى مواصلة العمل نحو استراتيجية لتطوير أعمال مستدامة تساعد على توفير عالم منخفض الكربون.